
OSNOVNA ŠKOLA VELI VRH  

P U L A  

KLASA:003-06/20- 01/ 03 

URBROJ: 2168/01-55- 57-20- 09-2 

U Puli 18.veljače 2020. 

                                                                                                    Članovima Školskog odbora  

                                                                                                                  - svima-  

                                                                                                                 Grad Pula,  

                                                                                          Upravni odjel za društvene djelatnosti  

 

 

                                                    ZAPISNIK  

 

s održane 38. sjednice Školskog odbora koja se održala 18. veljače 2020. (utorak) s početkom 

u 17.15 i završetkom u 17.45.  

 
Prisutni: Avdić Sekulić, Žabčić, Raić, Kovačević, Belobrajdić 
Sjednici je prisustvovala računovođa Škole Suzana Bileta  
Odsutni: Puhar, Jovanović  (opravdano odsutni) 
 

 

Dnevni red: 

  

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

2.  Financijsko izvješće za 2019. godinu 

3. Razno 
  

Školski je odbor JEDNOGLASNO s pet glasova ZA usvojio dnevni red današnje sjednice. 

 

Ad 1)   

 

Školski je odbor JEDNOGLASNO s pet glasova ZA usvojio zapisnik s 38. sjednice. 

Ad 2) 

 

Računovođa Škole Suzana Bileta ponijela je financijsko izvješće za 2019. godinu koji 

je Školski odbor JEDNOGLASNO usvojio s pet glasova ZA. Školski je odbor donio i 

Odluku o raspodijeli rezultata za 2019. godinu. 

Ad 3) 

 

 Ravnateljica Irene Rigo upoznala je članove Školskog odbora da je Škola, u sklopu 

programa Škola za život, dobila 21 prijesno računalo za potrebe učenika, 1 prijenosno 

računalo za stručne suradnike, 5 projektora, 174 tableta za učenike te SIM kartice. Još 

uvijek se čekaju ormarići za tablete. Stigla su i financijska sredstva za kupnju didaktičke 

opreme, kupnju knjiga koje nisu lektirna djela, licence te digitalne alate koji su potrebni 

učiteljima za provedbu programa. U skladu s tim učitelji su napisali svoje potrebe.  

 



 Gospođa Mariza Kovačević obavijestila je članove Školskog odbora  da je vrtić poduzeo 

sve potrebne mjere da bi se suzbili neugodni mirisi koji se šire iz kuhinje. Dogovoreno 

je da će Škola zbog istog problema također poduzeti sve potrebno. 

 

Sjednica je zaključena u 17.45. 

 

 

Zapisničar                                                              Predsjednik Školskog odbora 

 

Jasna Žabčić                                                          Josip Raić 

 


